

## Αγαπητοί επισκέπτες

Οι βασικές μας αξίες είναι η φιλικότητα και η φροντίδα για τους ανθρώπους μας, τους φιλοξενούμενους, τους συνεργάτες, και το προσωπικό.

Σήμερα, περισσότερο από ποτέ, οι αξίες αυτές μας καθοδηγούν, καθώς καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε μια πρόκληση. Προστατεύουμε τους ανθρώπους μας με πλήρη ευθύνη από τον κοροναϊό (COVID-19).

Ακολουθούμε πιστά τις οδηγίες της πολιτείας και θα τηρήσουμε όλα τα απαιτούμενα μέτρα που ανακοινώνονται σύμφωνα με τις παρούσες συνθήκες.

Η υγεία και η ασφάλεια είναι οι απόλυτες προτεραιότητές μας!

Θα συνεχίσουμε να ενεργούμε σύμφωνα με αυτή την αξία και εκπαιδεύουμε το προσωπικό μας ώστε να συμπεριλάβουμε τις πρόσθετες οδηγίες στην καθημερινή ρουτίνα καθαριότητας και υγιεινής.

Σας ευχαριστούμε.

Dear guests.

Our core values are friendship and care for our people, our guests, associates and staff.

Today, more than ever, our values guide us as we face a challenge to respond. We protect our people with full responsibility from the coronavirus (COVID-19).

We fully support the Greek Government's measures and we will keep all the implemented measurements that are announced according to the demanding circumstances.

Health and safety are our top priorities! We are very strict about hygiene issues. We will continue to act according to that indispensable value and we train our staff to include the additional measurements to our everyday routine of hygiene and health workflows.

We thank you.

Liebe Freunde!

Unsere Grundwerte sind Freundschaft und Fürsorge für unsere Leute, Gäste und Mitarbeiter.

Heute, wo wir einer riesigen Herausforderung gegenüberstehen, halten wir mehr denn je an unseren Werten fest. Wir schützen unsere Mitmenschen verantwortungsvoll vor dem Coronavirus (Covid-19).

Wir unterstützen vorbehaltlos die Maßnahmen der griechischen Regierung und wir werden alle auferlegten Maßnahmen, die aufgrund der herrschenden Situation eingeführt wurden, realisieren.

Gesundheit und Sicherheit sind unsere obersten Prioritäten! Wir werden sein sehr genau bei der Einhaltung von Gesundheits und Hygienevorschriften. Wir werden uns weiterhin an diese unerlässlichen Vorschriften halten und unsere Angestellten noch intensiver dazu anhalten, die zusätzlichen Sicherheitsmaßnahmen für Hygiene und Gesundheit zur Routine des alltäglichen Arbeitsablaufes werden zu lassen.

Vielen Dank.